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OZK.0002.8.1.2017.ML 

Protokół Nr XXXI/17 z XXXI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli,  

przy ul. Podleśnej 15, dnia 28 września 2017 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 1500, zakończenie o godzinie 16:30 

W momencie rozpoczęcia Sesji na sali obecnych było 17 radnych. Nieobecni radni to:. Leokadia Gugała, 

Zygmunt Cholewiński, Wojciech Korkowski, Alfred Rzegocki, Stanisław Paleń, Janusz Zarzeczny. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres. Posiedzenie 

protokołowała Marta Lebioda. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad XXIX Sesji oraz XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Sprawozdanie z realizacji programu „Promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku 

pracy w Powiecie Stalowowolskim na lata 2016-2020”. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za I półrocze 2017 roku. 

7. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego. 

8. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej za I półrocze 2017 roku. 

9. Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej  samodzielnych  publicznych zakładów opieki 

zdrowotnej. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie na rzecz Powiatu Stalowowolskiego nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako 

działka o nr ew. 220/3, obręb 10 – Wólka Turebska, jednostka ewidencyjna 181806_2 

Zaleszany. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na wynajęcie w drodze bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 804, obręb 0003 – Centrum Stalowa Wola, wpisanej do księgi wieczystej 

TB1S/00045149/3 przy ul. Okulickiego 12, stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  przystąpienia 

Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Mobilny uczeń dziś - to fachowiec jutro” 

w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Praktyki zawodowe lepszy start w życiu 

zawodowym” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER). 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  przystąpienia 

Powiatu Stalowowolskiego do projektu pn. „modeLOWE Lokalne Ośrodki Wiedzy i Edukacji dla 

obszarów zdegradowanych i defaworyzowanych” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój (PO WER). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej im. Księdza 

Jana Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy im. Księdza Jana 

Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli.  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej im. Księdza Jana 

Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 1 w  Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 2 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie nadania statutu 

Szkole Podstawowej dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego  zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom 
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powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów 

pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2017 rok. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017 – 2033. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na 

rok 2018. 

30. Interpelacje i zapytania radnych. 

31. Wolne wnioski i informacje. 

32. Zakończenie obrad Sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy 

o samorządzie powiatowym, otworzył obrady formułą: „Otwieram XXXI Sesję Rady Powiatu 

Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych radnych, przedstawicieli starostwa, 

zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej oraz 

mieszkańców Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie listy 

obecności Radnych stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Starosta Stalowowolski działając na podstawie art. 15 ust. 

9 ustawy o samorządzie powiatowym w dniu 21 września 2017 r. złożył wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektów uchwał: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu 

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, 

powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy. – 

jako punkt 26 

 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2017 rok- jako punkt 27 

 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-

2033 – jako punkt -28 

 

Przekazał, że były one omawiane podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 
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Przewodniczący Rady poinformował także, że w dniu 28 września Zarząd Powiatu zwrócił się 

z wnioskiem o wprowadzenie do porządku projektu uchwały: 

 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2018. 

Poprosił  Panią Skarbnik Powiatu o uzasadnienie wprowadzenia projektu uchwały. Pani Skarbnik 

Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie za wprowadzeniem projektu uchwały 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2018 głosowało 17  radnych, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3  Przyjęcie protokołów z obrad XXIX Sesji oraz XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły zostały radnym przekazane na skrzynki e-mail. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady następnie zarządził głosowanie. Za przyjęciem 

protokołu Nr XXIX/17 głosowało za 17 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Za przyjęciem protokołu Nr XXX/17 głosowało 17 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4  Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że sprawozdanie zostało radnym przesłane 

na skrzynki e-mail. Zapytał czy radni mają uwagi do sprawozdania? Radny Robert Fila poprosił 

o pisemną odpowiedź na temat efektów wyjazdu do Chin, jaki był cel i w jakim charakterze Pan 

Starosta uczestniczył w tej delegacji? Dodał także, że zapytanie to kieruje, ponieważ w kontekście 

budżetu, gdzie sytuacja nie jest najlepsza jego zdaniem Pan Starosta powinien być na miejscu 

i pilnować tej sprawy. Wicestarosta Mariusz Sołtys odpowiedział, że taka informacja zostanie 

udzielona. Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie z realizacji programu „Promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 

lokalnego rynku pracy w Powiecie Stalowowolskim na lata 2016-2020”. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie było omawiane podczas posiedzeń Komisji 

Rady Powiatu. Zapytał czy są pytania lub uwagi. Nie zgłoszono.  

Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem z realizacji programu „Promocji 

zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w Powiecie Stalowowolskim na lata 

2016-2020”. 

 

Ad. 6 Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017 roku. 
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Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z postanowieniami art. 266 ust. 1 Ustawy 

o finansach publicznych Zarząd jednostki samorządu terytorialnego przedstawia organowi 

stanowiącemu informację o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze. Dodał, że 

informacja była omówiona podczas Komisji Rady Powiatu. Przewodniczący Rady zapytał czy są 

pytania lub uwagi? Radny Robert Fila powiedział, że jego uwagi nie odbiegają od tego co mówił 

pół roku temu i jego zdaniem realizacja wykonania budżetu za I półrocze nie była zbyt 

zaawansowana. Skierował uwagę do Zarządu Powiatu, aby budżet w miarę skutecznie był 

realizowany, ponieważ pod koniec roku jeśli się realizuje duże inwestycje, gdzie wszystko się robi 

szybko to zwiększa się  ryzyko popełnienia błędu. Jego niepokój budzi również liczba wydatków na 

poziomie 35% i chociaż są robione duże inwestycje i płatności będą później to Radnym należy się 

ze strony Zarządu jakieś zapewnienie, że wszystko przebiegnie zgodnie z planem. Drugą sprawą, 

która budzi jego niepokój to zadłużanie się Powiatu i chociaż wiadomo, że aby robić inwestycje to 

trzeba się zadłużać, ale zwiększając skalę inwestycji to wypadało by poszukać zmniejszenia 

kosztów. Powiedział, że realizacja dochodów majątkowych na poziomie 4% jest bardzo niska więc 

nie rozumie po co Pan Starosta ujmuje to w budżecie. Jego zdaniem Rada udziela zgodę na 

zadłużanie się, emisję obligacji i dzięki temu konto jest otwarte a dług Powiatu będzie się zwiększał. 

Radny Robert Fila dodał również, że chwalimy się inwestycjami to mieszkańcy powinni wiedzieć, 

że te inwestycje  wiążą się z ogromnym zadłużeniem, gdzie deficyt jest na poziomie 65% 

i obciążeniem dla następnych Rad Powiatu. Wicestarosta Mariusz Sołtys powiedział, że zgadza się 

z Radnym Robertem Filą, że aby realizować inwestycje to Powiat musi się zadłużać i na to idą środki 

z obligacji. Dodał również, że jest to informacja za I półrocze z wykonania budżetu a jak wiadomo 

budżet jest zaplanowany na cały 2017 rok i w miarę zakończenia inwestycji ta sytuacja będzie się 

poprawiała. Na tym dyskusję zakończono. 

Rada zapoznała się z informacją o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017 

roku. 

  

Ad.7      Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie było omówione podczas Komisji Rady 

Powiatu. Zapytał czy są pytania lub uwagi. Nie zgłoszono.  

Rada zapoznała się z informacją o Kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Ad. 8 Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnych publicznych 

zakładów opieki zdrowotnej za I półrocze 2017 roku.. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja była omówiona podczas Komisji Rady Powiatu. 

Zapytał czy są pytania lub uwagi. Nie zgłoszono.  

Rada zapoznała się z informacją o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej. 
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Ad. 9 Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej  samodzielnych  publicznych zakładów opieki  

 zdrowotnej. 

Zgodnie z postanowieniami art.53a ust. 1 Ustawy o działalności leczniczej kierownik 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej sporządza i przekazuje podmiotowi 

tworzącemu raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej. Przewodniczący poinformował, że raporty były omawiane podczas posiedzeń Komisji 

Rady. Zapytał czy są pytania lub uwagi? 

Radny Robert Fila skierował pytanie do Zarządu Powiatu jak w kontekście informacji 

o Powiatowym Szpitalu i po wynikach zawartych w informacji o przebiegu wykonania budżetu za 

I półrocze, które nie są najlepsze i po ich wywindowaniu wracają do poziomu z poprzedniego 

okresu jak Zarząd Powiatu ustosunkuje się do  straty i prognozy finansowej która przedstawia 

pogorszenie głównych wskaźników? Dodał również, że  według niego prognozy są optymistyczne 

a brakuje pesymistycznego wariantu w przypadku ziszczenia się najgorszego scenariusza a jak 

wiemy z posiedzenia komisji  Dyrektor Szpitala  nie jest  optymistycznie nastawiony.  Wicestarosta 

Mariusz Sołtys poprosił o odpowiedź Dyrektora Powiatowego Szpitala Specjalistycznego Pana 

Edwarda Surmacza. Pan Dyrektor na wstępie wymienił stratę w roku 2014 na kwotę 4 mln zł, 

w 2015 było 1 mln 300 tys. zł  a w tym momencie mamy stratę 4 mln zł.  Dodał także, że w spadku 

po poprzednim Zarządzie dostał podwyżki dla pracowników na rok 2016,2017,2018 po 3% na 

każdy rok co skutkuje koszty płacowe w kwocie 2 mln 400 tys. zł  przy czym kolejna podwyżka  

w płacach była w czerwcu, gdzie Szpital nie otrzymał żadnych środków z przeznaczeniem na płace 

pracownicze. Dyrektor Szpitala powiedział, że po przecenie świadczeń na Oddziałach: Kardiologii 

Inwazyjnej, Chirurgii i Ortopedii koszty Szpitala nie bilansują się na kwotę 800 tys. zł . Dyrektor 

powiedział również, że w tym momencie jest w trakcie przygotowań programu naprawczego, który 

zostanie przedstawiony w najbliższym czasie Zarządowi Powiatu. Zauważył, że Stalowa Wola 

została oszukana w Sieci Szpitali, gdzie kwartalnie  tracimy 1 mln 400 tys. zł  i corocznie 

finansujemy Skarb Państwa, gdzie nadwykonania są na poziomie 5 mln zł i nie są zwracane 

w całości. Dyrektor podsumowując powiedział, że są to jedne z wielu czynników, które 

spowodowały złą sytuację finansową Powiatowego Szpitala. 

Radny Robert Fila powiedział, że w momencie kiedy poprzedni Zarząd odwoływał Pana Dyrektora 

Edwarda Surmacza ze stanowiska to zostawił po sobie 9 mln zł zaległości w postaci 

niewypłaconych „trzynastek” oraz sprawy sądowe założone przez pracowników  a to wiązało się 

z zagrożenie dla Szpitala i jego płynności finansowej. Radny Robert Fila dodał, że to Pan Dyrektor 

zostawił problem i on go musi rozwiązać, sytuacja miała się poprawić a Zarząd za Pana Dyrektora 

ręczył. Radny powiedział, że ciągle słyszy , że jest źle, to dlaczego w prognozie finansowej nie ma 

wariantu pesymistycznego, dodając, że Rada stanowi jedną formację z ekipą rządzącą, łatwiej 

Radnym dotrzeć do Ministra Zdrowia, Starosta i Zarząd Powiatu jest czynnikiem politycznym i o to 

powinni zabiegać a nie obiecywać. W kwestii wzrostu wynagrodzeń to wiadomo, że  trzeba ludziom 

zapłacić a amortyzacja będzie rosła szczególnie przy inwestycjach, ale niepokoją wyniki finansowe 

i dlatego trzeba dotrzeć za pomocą partii do Ministra Zdrowia aby było lepiej dla regionu. Dyrektor 

SP ZZOZ Powiatowego Szpitala powiedział, że były Starosta zostawił po sobie 12 mln zł w postaci 
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nie zapłaconych faktur i Szpital musiał zaciągnąć 7 mln zł kredytu, aby te zaległości spłacić. Radny 

Robert Fila odpowiedział, że jako Dyrektor Szpitala ma oddzielną funkcje niż członek Zarządu 

i jako Dyrektor powinien oczekiwać wsparcia od strony Zarządu a jego zdaniem jest tu brak 

skuteczności Zarządu. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda powiedział, że plan jest 

realizowany w dobrym kierunku i gdyby nie było przeprowadzonych niezbędnych inwestycji 

moglibyśmy mówić o zerowych zadłużeniach, ale „reguły gry” zostały w trakcie wykonywania tego 

planu zmienione i to we wszystkich samorządach jest ten problem . Obietnice podwyżek po 

poprzedniej kadencji powinny być zrealizowane, podwyżki płac nie zostały wprowadzone ani przez 

dyrektora ani przez Starostę była to decyzja ustawowa. Drastycznie obniżono ceny na wykonywane 

procedury i jest to decyzja Rządu. Okoliczności, które zostały wymienione są zasługą „centrum” i tu 

pojawia się niewydolność finansowa państwa i jako samorząd musimy się zmierzyć z tym wszyscy 

bez względu na politykę. Wicestarosta Mariusz Sołtys podsumował całą dyskusję mówiąc, że 

zarówno Dyrektor Szpitala jaki i Zarząd Powiatu panuje nad sytuacją w Szpitalu Powiatowym. 

Dodając, że ta  sytuacja nie staje się dramatyczna, ale nie jest łatwa, chociaż jego zdaniem była 

gorsza. Wicestarosta powiedział, że realizowanych jest wiele inwestycji i jeśli chodzi o wskaźniki 

nie ma wielkiego „tąpnięcia”. Zarząd Powiatu polecił Dyrektorowi Szpitala sporządzić program 

naprawczy, który zostanie przedstawiony Radzie Powiatu i Radzie Społecznej SP ZZOZ 

Powiatowego Szpitala, dodając, że proponuje uspokojenie nastrojów i pracować na rzecz 

Powiatowego Szpitala. Dyrektor Edward Surmacz powiedział, że od 1 lipca była podwyżka dla 

pracowników i jest zmuszony wypłacić zwiększone wynagrodzenie i nikt nie pyta skąd będzie na 

to miał. Na tym dyskusję zakończono. 

Rada zapoznała się z sytuacją ekonomiczno-finansową samodzielnych publicznych 

zakładów opieki zdrowotnej. 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie na rzecz Powiatu Stalowowolskiego nieruchomości gruntowej, oznaczonej 

jako działka o nr ew. 220/3, obręb 10 – Wólka Turebska, jednostka ewidencyjna 181806_2 

Zaleszany. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu. Zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/213/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie na rzecz Powiatu Stalowowolskiego nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako 

działka o nr ew. 220/3, obręb 10 – Wólka Turebska, jednostka ewidencyjna 181806_2 

Zaleszany została podjęta. 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na wynajęcie w drodze bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 804, obręb 0003 – Centrum Stalowa Wola, wpisanej do księgi 
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wieczystej TB1S/00045149/3 przy ul. Okulickiego 12, stanowiącej własność Powiatu 

Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu. Zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/214/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajęcie w drodze bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 804, obręb 0003 – Centrum Stalowa Wola, wpisanej do księgi wieczystej 

TB1S/00045149/3 przy ul. Okulickiego 12, stanowiącej własność Powiatu 

Stalowowolskiego  została podjęta. 

 

Ad. 12  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  przystąpienia 

Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Mobilny uczeń dziś - to fachowiec 

jutro” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER). 

 Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu. Zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/215/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  przystąpienia 

Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Mobilny uczeń dziś - to fachowiec 

jutro” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER) została 

podjęta. 

 

Ad.13  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Praktyki zawodowe lepszy start 

w życiu zawodowym” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO 

WER). 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu. Zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/216/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Praktyki zawodowe lepszy start w 

życiu zawodowym” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER) 

została podjęta. 

 

Ad.14  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do 

projektu pn. „modeLOWE Lokalne Ośrodki Wiedzy i Edukacji dla obszarów 

zdegradowanych i defaworyzowanych” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój (PO WER). 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu. Zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie. 
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Głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/217/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Stalowowolskiego do projektu pn. „modeLOWE Lokalne Ośrodki Wiedzy i 

Edukacji dla obszarów zdegradowanych i defaworyzowanych” w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER) została podjęta.  

 

Ad.15 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej im. Księdza 

Jana Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu i poprosił Panią Naczelnik Wydziału Edukacji Bożenę Karlik o omówienie autopoprawki. 

Pani Naczelnik omówiła autopoprawki do wszystkich projektów uchwał przekształceniowych 

szkół. Zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/218/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej im. Księdza 

Jana Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli 

została podjęta.  

 

Ad.16  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy im. Księdza 

Jana Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu. Zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/219/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy im. Księdza 

Jana Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli 

została podjęta. 

 

Ad.17 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Uchwała Nr XXXI/220/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli została podjęta. 

 



 10 

Ad.18 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono? 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 1, wstrzymujących się – 0. 

 Uchwała Nr XXXI/221/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli  została podjęta. 

 

Ad. 19 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Uchwała Nr XXXI/222/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli została podjęta. 

 

Ad.20 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli.  

 Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Uchwała Nr XXXI/223/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli została podjęta. 

 

Ad.21  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej im. Księdza Jana 

Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

 Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Uchwała Nr XXXI/224/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej im. Księdza Jana 
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Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli została 

podjęta. 

 

Ad.22   Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 1 w  Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/225/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 1 w  Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli została podjęta. 

 

Ad.23 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

 Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/226/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli została podjęta. 

 

Ad.24  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli. 

 Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za – , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/227/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli została 

podjęta. 

 

Ad.25  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie nadania statutu 

Szkole Podstawowej dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli. 

Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała Nr XXXI/228/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie  nadania statutu 

Szkole Podstawowej dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli została podjęta. 

 

Ad. 26 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do 

kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów pracy.  

 Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Nr XXXI/229/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2017 na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą 

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie 

i kierowników powiatowych urzędów pracy została podjęta. 

 

Ad.27   Rozparzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2017 rok. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu i poprosił Panią Skarbnik o omówienie autopoprawki. Pani Skarbnik omówiła 

autopoprawkę. Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Uchwała Nr XXXI/230/2017 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 

2017 rok została podjęta. 

 

Ad.28 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017 – 2033. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas Komisji Rady 

Powiatu i poprosił Panią Skarbnik o omówienie autopoprawki. Pani Skarbnik omówiła 

autopoprawkę. Przewodniczący zapytał czy są ewentualne uwagi bądź pytania? Pytań i uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosów za –17 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała Nr XXXI/231/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017 – 2033 została 

podjęta. 

 

Ad.29  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

na rok 2018. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Samołyk zabierając głos powiedział, że całość 

projektu dotycząca lądowiska w SP ZZOZ Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym to koszt 6,5 mln 

zł, w tym momencie z budżetu państwa otrzymaliśmy 1 mln zł a pozostałą kwotę pokryjemy 

z budżetu Powiatu lub Szpitala. Jak zauważyliśmy gdy przystępowaliśmy do tego projektu to miało 

być 6,5 mln zł z czego budżet państwa dokładał 5 mln zł, to wtedy była bardzo korzystna sytuacja 

dla Szpitala ale teraz przy takim sposobie złożenia tych środków trzeba się zastanowić. Niebawem  

musimy wyłożyć 11 mln zł do bloku operacyjnego, dodając, że nie chciałby zostać źle odebrany w tej 

wypowiedzi, ale jego zdaniem trzeba pomyśleć o zadłużeniu Powiatu. Wiceprzewodniczący 

Tadeusz Samołyk powiedział, że mimo wszystko nic nie słyszy ze strony Szpitala, że Rada, Zarząd 

Powiatu się stara, że doceniają te starania, które są kosztem  realizacji innych inwestycji. W tej 

kadencji zostały wydatkowane ogromne nakłady na Powiatowy Szpital i Rada oraz Zarząd Powiatu 

chce pomagać, ale w rozumieniu współpracy. Dodał także, że niepokój budzi czy Szpital 

wygospodaruje te 1mln 800 tys. zł i skierował pytanie czy jest jakaś możliwość dofinansowania 

z zewnątrz? Pani Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Pani Alicja Mach odpowiedziała, 

że w tym roku Powiat dostał 1 mln zł i za tą kwotę zostanie zakupiony sprzęt na 5 stanowisk na 

Oddziale Anestezjologii i Intensywnej Terapii. W przyszłym roku Powiat będzie ubiegał się o środki 

z rezerwy i gdyby je dostał to będą realizowane roboty budowlane i doposażymy Oddział do 10 

stanowisk. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys powiedział, że Zarząd Powiatu w tym roku starał się o środki 

z rezerwy i w przyszłym roku też będzie to czynił. Dodał, że zakres prac budowlanych będzie 

uzależniony od uzyskanego dofinansowania, jeśli te środki będą mniejsze to plan inwestycji będzie 

realizowany w mniejszym zakresie. Na tym dyskusję zakończono. Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Głosów za –16 , przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała Nr XXXI/232/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

na rok 2018 została podjęta. 

 

Ad. 30 Interpelacje i zapytania. 

 Przewodniczący Rady zapytał czy radni zgłaszają interpelacje lub zapytania.  

 Radny Marek Kopera zapytał czy termin oddania ul. Poniatowskiego jaki został zawarty w umowie 

jest zagrożony, jest to bardzo ważne dla mieszkańców, ponieważ remont tej ulicy jest bardzo 

uciążliwy? Wicestarosta Mariusz Sołtys powiedział, że termin oddania ul. Poniatowskiego nie jest 
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zagrożony, potwierdza to wykonawca, jeśli nie będzie żadnych przestoi to termin wynikający 

z umowy będzie dotrzymany. Radny Robert Fila zapytał o remontowany most w Przyszowie, 

ponieważ prace które są prowadzone trwają bardzo długo i jest to bardzo uciążliwe dla 

korzystających z tych dróg mieszkańców Powiatu. Radny dodał również, że ciężkie samochody 

korzystają z drogi powiatowej, która ulega degradacji. Zapytał, czy ta nawierzchnia zniszczona 

przez te samochody będzie odtworzona, czy po remoncie będzie Powiat musiał wydawać pieniądze 

na odtworzenie tej drogi? Drugą sprawą była prośba o przyjrzenie się śliskiej nawierzchni na 

odcinku przed mostem w miejscowości Stany, szczególnie podczas opadów deszczu robi się tam 

niebezpiecznie. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Panią Naczelnik Alicję 

Mach o udzielenie odpowiedzi. Pani Naczelnik odpowiedziała, że realizacja ul. Poniatowskiego 

zgodnie z harmonogramem ma opóźnienia 14 dni a jest to związane z fatalną pogodą i opadami 

deszczu. W tym momencie jest realizowany 4 odcinek i jeśli pogoda będzie sprzyjać to inwestycja 

będzie zakończona zgodnie z terminem czyli 15 listopada. Radna Grażyna Janik zapytała czy 

będzie jeszcze nałożona jakaś warstwa na tej nawierzchni po której teraz jeździmy? Pani Naczelnik 

odpowiedziała, że około października zostanie nałożona jeszcze warstwa ścieralna. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys uzupełniając informacje dotyczące ul. Poniatowskiego poinformował, 

że ruszyły prace dotyczące budowy prawoskrętu  od strony miejscowości Pysznica. Głos zabrał 

także Kierownik w Zarządzie Dróg Powiatowych  Pan Adam Sikora, który powiedział, że też są 

zaniepokojeni sytuacją w Przyszowie, gdzie wiadomo, że wykonawca zszedł z drugiego obiektu ale 

nie mają na to wpływu, ponieważ to droga wojewódzka. Kierownik ZDP odniósł się do uwag 

Radnego Roberta Filii i powiedział, że przed pracami remontowymi została sporządzona 

dokumentacja fotograficzna i po zakończeniu wszystkich robót Zarząd Dróg Wojewódzkich ma 

wszystkie ubytki zniwelować a jeśli chodzi o odcinek śliskiej nawierzchni w Stanach Zarząd Dróg 

Powiatowych przyjrzy się tej sytuacji. Radny Edward Sulich zaapelował w imieniu mieszkańców 

o podjęcie działań przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego mających na celu przyspieszenia 

zakończenia budowy mostu na rzece Łęg w Przyszowie. Wicestarosta Mariusz Sołtys poprosił 

Radnego Edwarda Sulicha o sprecyzowanie wniosku do Zarządu Powiatu. Radny Edward Sulich, 

powiedział, że jest to droga wojewódzka, która znajduje się na terenie Powiatu i powinniśmy się 

zainteresować i interweniować gdzie tylko można a Zarząd Powiatu ma takie możliwości. Na tym 

dyskusję zakończono. 

 

Ad. 31 Wolne wnioski i informacje.  

 Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z Zarządzeniem Starosty w sprawie 

opracowania materiałów do projektu uchwały budżetu powiatu na 2018 rok, radni mogą składać 

wnioski do budżetu do 15 października. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał, czy radni chcą zgłosić jakieś wnioski? 

Radny Jan Nowak złożył wniosek w imieniu mieszkańców Gminy Zaleszany mieszkających przy 

drodze krajowej nr 77 o bieżące koszenie terenu przy  ścieżkach rowerowych położonych na 

terenie Gminy Zaleszany. 
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Ponownie Radny Jan Nowak złożył wniosek w imieniu mieszkańców wsi Turbia o  wyznaczenie 

i oznakowanie przejścia dla pieszych koło boiska sportowego. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

powiedział, że Zarząd Powiatu wystąpi do Generalnej Dyrekcji Krajowych Dróg i Autostrad z tym 

apelem.  Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Pana Damiana Zakrzewskiego o przedstawienie 

dotychczasowych efektów prac nad Strategią Rozwoju Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-

2023.Pan Damian Zakrzewski omówił najważniejsze punkty strategii i poprosił o wyznaczenie 

drugiego terminu na dłuższe spotkanie z Radnymi Powiatowymi. Przewodniczący Rady Powiatu 

Ryszard Andres zaproponował, aby Pan Zakrzewski skontaktował się z Biurem Rady w sprawie 

udostępnienia e-maili do Przewodniczących Komisji Stałych. Radna Grażyna Janik powiedziała, że 

na takie spotkania przychodzi niewielu radnych i nie rozumie tłumaczeń, że ktoś nie ma czasu bo 

to jest bardzo ważna sprawa. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zaproponował drugi 

wariant, aby to Zarząd Powiatu wypracował wersję przekazania i przedstawienia Strategii Powiatu. 

Radny Robert Fila zgodził się z Przewodniczącym Rady Powiatu, gdyż Zarząd Powiatu jest 

odpowiedzialny za tą strategię, chociaż jego zdaniem upłynęło już trzy lata i został tylko rok tej 

kadencji to wypadało by nadać tempa tym pracom. Wicestarosta Mariusz Sołtys powiedział, że 

Zarząd Powiatu może zająć się Strategią, ale była to propozycja samych radnych, więc było by 

dobrze aby uczestniczyli w tworzeniu tej Strategii w szerszym gronie niż pięcioosobowy Zarząd 

Powiatu. Radny Robert Fila powiedział, że intencją tworzenia Strategii było, aby Zarząd pokazał 

w perspektywie kadencji, jaki ma pomysł na działania, jakiś zarys pewnej strategii a nie sam 

„martwy” dokument. Radna Grażyna Janik powiedziała, że nie zgadza się z Radnym i uważa, że 

taka strategia powinna powstać i Radni powinni uczestniczyć w tych pracach, ponieważ każdy 

wywodzi się z jakiegoś środowiska, zna problemy ich mieszkańców i taki głos Rady jest bardzo 

ważny. Wicestarosta Mariusz Sołtys powiedział, że Zarząd Powiatu wypracuje formę spotkania lub 

przekazania Strategii Radnym. Na tym dyskusję zakończono. 

 

Ad. 32     Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

„Zamykam obrady XXXI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

Protokołowała: 

Marta Lebioda 

   

 Ryszard Andres 
 
 Przewodniczący Rady Powiatu 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


